
CENÍK DSR PLATNÝ OD 1. 7. 2025 

 

     BYDLENÍ               za        DEN 

 

  

 

za 1 lůžkový            pokoj        a 

 

za 2 lůžkový pokoj 

 
   STOJÍ     315,- Kč 
 
 
 

  



STRAVA    za  DEN      260,-  Kč. 
 
 
 
 

 
 

   ↓ 
z toho potraviny  stojí                                       182,- Kč 

 
 
 
 
 
 

  

z toho režie (práce kuchařů) stojí                     78,- Kč 

 

 

 

 

 Když si odhlásíte jídlo 2 dny předem, platíte režii. 

 



STRAVA se skládá ze:  
 
 
snídaně   
 
 
 

svačiny dopolední 
 
 
 
 
oběda  
 
 
 
 
 
svačiny odpolední  
 
 
 
 
večeře 
 



CENA ZA POSKYTNUTOU PÉČI 

 
 
 
  

 

 

Příspěvek na péči: I. stupeň   880,- Kč/měsíc 

 

 

 

 

 

Příspěvek na péči: II. stupeň   4400,- Kč/měsíc 

 
 

 

 

 

  



Příspěvek na péči: III. stupeň   12800,- Kč/měsíc 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
Příspěvek na péči IV. stupeň   19200,- Kč/měsíc 

 


